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					Impressum according to the article 5 E-Commerce-Gesetz and article 24 of Media Law and disclosure according to the article 25 of Media Law.

Responsible for the content of this website:
ICTCT—International Co-operation on Theories and Concepts in Traffic Safety

Association address:
Slamastraße 43
1230 Vienna, AUSTRIA
Tel. +43 1 5041546

e-mail: ictct@ictct.net



Disclaimer of liability
The information provided on this website has been carefully checked and is updated regularly. However, no liability or guarantee can be given that all information provided is complete, correct and up to date at all times. This refers in particular to all links to other websites, direct or indirect. ICTCT  accepts no liability for incorrect or illegal content of those other websites to which links have been established. All information can be changed, removed or added without notice.

Neither the publication nor its contents may be altered in any way, or distributed or transmitted to any third party without prior written consent of ICTCT.


									Deutsch

					Impressum nach § 5 E-Commerce-Gesetz und § 24 Mediengesetz sowie Offenlegung nach § 25 Mediengesetz.
Verantwortlich für den Inhalt dieser Website: 
ICTCT—International Co-operation on Theories and Concepts in Road Safety
Vereinssitz:
 Slamastraße 43
1230 Wien, AUSTRIA
Tel. +43 1 5041546
e-mail: ictct@ictct.net
Haftungsausschluss
Die bereitgestellten Informationen auf dieser Website wurden sorgfältig geprüft und werden regelmäßig aktualisiert. Jedoch kann keine Haftung oder Garantie dafür übernommen werden, dass alle Angaben zu jeder Zeit vollständig richtig und in letzter Aktualität dargestellt sind. Dies gilt insbesondere für alle Links zu anderen Websites, auf die direkt oder indirekt verwiesen wird. Die ICTCT übernimmt keine Haftung für unrichtige oder rechtswidrige Inhalte auf diesen anderen Websites, zu denen Links gesetzt wurden. Alle Angaben können ohne vorherige Ankündigung geändert, entfernt oder ergänzt werden.
Weder die Veröffentlichung noch ihr Inhalt dürfen ohne die vorherige ausdrückliche Genehmigung der ICTCT auf irgendeine Art verändert oder an Dritte verteilt oder übermittelt werden.
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